
Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 20/2020 

 
XX Sesja w dniu 3 marca 2020 

 

Obrady rozpoczęto 3 marca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 16:26 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski nieobecny 

9. Agnieszka Jura – Walczak nieobecna 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XX 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 



Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego oraz Pani 

Domiceli Kopaczewskiej a także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli 

mediów, mieszkańców miasta oraz radnych uczestniczących w obradach.  

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta powitał również zaproszonych gości Panią 

Aleksandrę Poeplau – Pełnomocnika Wojewody Kujawsko-Pomorskiego ds. osób 

niepełnosprawnych, Panią Agnieszkę Chmielewską – Pełnomocnika Prezydenta 

Miasta ds. Osób Niepełnosprawnych, Panią Karolinę Welka – Dyrektora 

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego, Panią Sylwię Wojciechowską – Prezes 

Przedsiębiorstwa Gospodarki „Saniko” Spółka z o.o. 

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 03 marca br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XX sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XIX sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 28 

stycznia 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 

Przewodniczący Rady Miasta otwierając dyskusję w przedmiocie procedowanego 

punktu zwrócił się do radnych o zgłaszanie propozycji ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Piotr Kowal 

• radny Jacek Buława 

• radny Janusz Dębczyński 

•  

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji przystąpiono do procedury 

głosowania zaproponowanych zmian. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku zgłoszonego w imieniu Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej 

przez radnego Piotra Kowala dotyczącego zdjęcia z porządku obrad punktu nr 13 tj. 

projektu uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 8 we Włocławku, 

ul. Willowa 8.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek i zostaje zdjęty z porządku obrad XX sesji Rady Miasta 

. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku zgłoszonego przez radnego Jacka Buławę w sprawie rozszerzenia porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i wysokości 

stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego 

parkowania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszony wniosek uzyskał akceptację 

Rady Miasta Włocławek a zatem porządek obrad XX sesji Rady Miasta zostanie 

rozszerzony w punkcie nr 25 o wskazaną uchwałę. 

Innych zmian do zaproponowanego porządku obrad nie zgłoszono.  

Ad. 2  

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 28 

stycznia br. do dnia 03 marca br. i przedstawia się następująco:  

W wyniku rozstrzygnięcia przetargu, zawarto umowę na pełnienie funkcji Inżyniera 

Kontraktu przy budowie przejścia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi 

w rejonie ul. Radosnej.  

Umowa zawarta w dniu 26.02.2020 r. z Panem Niklas Maurycjusz z siedzibą w 

Gdańsku. 

Wartość umowy: 485.320,00 złotych brutto.  

Termin realizacji: 30 listopada 2022 roku oraz przez okres 84 miesięcy gwarancji na 

roboty budowlane. 

Został rozstrzygnięty otwarty konkurs ofert nr 1 na realizację zadań publicznych w 

zakresie powierzenia, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w 2020 roku 

przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku 

publicznego w sferze kultury fizycznej. 

Kwota dostępnych środków na realizację zadań w bieżącym roku wyniosła 1 650 000 

zł. 

W związku trwającymi pracami w ramach II etapu Programu „Rozwój Lokalny”, 

Wydział Rozwoju Miasta wraz z członkami Zespołu ds. przygotowania projektu do II 

etapu konkursu, uczestniczy w cotygodniowych spotkaniach z Doradcami Miast.  

Ich celem jest przeprowadzenie wieloaspektowej diagnozy obszaru instytucjonalnego 

i społeczno - gospodarczego Miasta na potrzeby opracowania dwóch dokumentów 

strategicznych: Planu Rozwoju Lokalnego i Planu Rozwoju Instytucjonalnego wraz z 

kompletną propozycją projektową w celu aplikowania o środki w ramach II etapu 

konkursu. 

W dniu 27.02.2020r. została podpisana umowa o dofinansowanie projektu pn. 

„Poprawa infrastruktury kształcenia zawodowego we Włocławku” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.  

Wartość całkowita projektu wynosi 10 693 338,42 zł przy dofinansowaniu 9 089 

337,65 zł. 

Urząd Miasta zawarł umowę z Eco - Investment Poland S.A. na opracowanie 

programu funkcjonalno – użytkowego wraz z opisem przedmiotu zamówienia i 

projektem umowy na budowę oświetlenia ulicznego we Włocławku w ramach zadania 

pn.: „Modernizacja i budowa oświetlenia ulicznego”. 



Od dnia 15 października 2019 r. do dnia 31 marca 2020 r., trwa nabór wniosków o 

zawarcie umowy najmu w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków 

mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

Do dnia 31 grudnia 2019 r. wpłynęło 413 wniosków. 

Od dnia 1 stycznia 2020 r. do 27 lutego 2020 r. wpłynęło 136 wniosków. 

3 lutego 2020 roku nastąpiło wznowienie działalności kawiarni obywatelskiej 

„Śródmieście Cafe”, funkcjonującej w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Włocławek na lata 2018-2028.  

Operatorem kawiarni na rok 2020 została Fundacja na Rzecz Rozwoju Kujawskiej 

Szkoły Wyższej we Włocławku "Vladislawia". 

 

W dyskusji nad przedłożoną informacją wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Józef Mazierski 

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radna Katarzyna Zarębska 

•  radny Stanisław Krzemieniewski 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• radny Janusz Dębczyński 

• radna Katarzyna Zarębska (Ad Vocem) 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Społeczność osób niepełnosprawnych – stan i potrzeby związane z dysfunkcją. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Aleksandra Poeplau 

Pełnomocnik Wojewody Kujawsko-Pomorskiego ds. osób niepełnosprawnych. 

Następnie głos zabrała dokonując jednocześnie prezentacji multimedialnej Pani 

Elżbieta Wiśniewska Przewodnicząca Miejskiego Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku. 

Informacje dotyczące działań na rzecz osób niepełnosprawnych przedstawiła także 

Pani Agnieszka Chmielewska, Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Po zakończeniu wypowiedzi przez prelegentów Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 



 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Wanda Muszalik 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Osób Niepełnosprawnych Agnieszka 

Chmielewska 

• Pełnomocnik Wojewody Kujawsko-Pomorskiego ds. osób niepełnosprawnych 

Aleksandra Poeplau 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• radny Józef Mazierski 

•  

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 4 

 Organizacja zabezpieczenia kadrowego prawidłowego funkcjonowania i realizacji 
zadań w zakresie ochrony zdrowia mieszkańców przez Wojewódzki Szpital 
Specjalistyczny we Włocławku. 
 

Informację dotyczącą funkcjonowania placówki medycznej przedstawiła Pani 

Karolina Welka Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Wojewódzkiego we Włocławku. 

Wśród najczęściej poruszanych tematów dominowały sprawy dotyczące spraw 

kadrowych w zakresie pozyskania lekarzy i pielęgniarek z jakimi boryka się 

placówka, dalszego funkcjonowania pracowni kardiologii inwazyjnej, likwidacji 

oddziału chirurgii dziecięcej oraz zawieszenia funkcjonowania oddziału 

wewnętrznego III. 

Pani Karolina Welka Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Wojewódzkiego przedstawiła 

plany inwestycyjne rozwoju placówki a także dotychczasowe działania w zakresie 

realizacji nowych obiektów na terenie szpitala oraz zakupu nowoczesnego 

wyposażenia sprzętowego. 

Dyrektor Szpitala poinformowała także o problemach placówki które zaczęły się wiele 

lat temu i pogłębiają się m.in. z powodu trudnej sytuacji finansowej, z którą boryka się 

większość szpitali w kraju. 

Wśród osób reprezentujących Szpital Wojewódzki, które także zabrały głos na temat 

procedowanego zagadnienia byli także: Pani doktor Danuta Pora Kierownik Oddziału 

Dziecięcego Obserwacyjnego oraz Pan doktor Krzysztof Szczepański Zastępca 

Dyrektora.  

Głos w sprawie zagadnienia związanego z sytuacją oddziału kardiologii oraz 

pracowni kardiologii inwazyjnej zabrał także mieszkaniec naszego miasta.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Jarosław Hupało 

• radna Ewa Szczepańska 



• radny Piotr Kowal 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki  

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radna Katarzyna Zarębska 

• Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Wojewódzkiego Karolina Welka 

• radny Piotr Kowal 

• radny Jarosław Hupało 

• radna Ewa Szczepańska 

• Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Wojewódzkiego Karolina Welka 

• radny Piotr Kowal (Ad Vocem) 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji i zakończeniu procedowania nad ww. 

punktem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 20 minutową przerwę 

w obradach XX sesji Rady Miasta. 

Przerwa w obradach sesyjnych 

Wznowienie obrad po przerwie 

Ad. 5 

Informacja nt. Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Saniko” spółka z o.o. we 
Włocławku. 
 

Szczegółową informację dotyczącą działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej „Saniko” spółka z o.o. we Włocławku oraz stanu kondycji finansowej za 

rok 2019 przedstawiła Pani Sylwia Wojciechowska – Prezes Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej „Saniko” spółka z o.o. we Włocławku. 

 

Po zakończeniu wypowiedzi przez Panią Prezes Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Andrzej Gołębieski 

• Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Saniko” spółka z o.o. we 

Włocławku Sylwia Wojciechowska 



• radny Józef Mazierski (Ad Vocem) 

• Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Saniko” spółka z o.o. we 

Włocławku Sylwia Wojciechowska. 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2030 wraz z autopoprawką. 
 

Wprowadzenia do zagadnień dotyczących przedłożonych uchwał finansowych 

związanych z budżetem miasta oraz wieloletnią prognozą finansową dokonała Pani 

Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. Wyjaśniając także przyczyny wprowadzenia 

autopoprawek. 

 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Także uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła również Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekty procedowanych uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania kolejnej 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 



 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 
Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu projektu uchwały dokonała Pani 

Jolanta Stańczak-Bromirska , Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Urzędu 

Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 

Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Józef Mazierski 

• Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Urzędu Miasta Jolanta Stańczak-

Bromirska 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic administracyjnych 

Miasta Włocławek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Hupało 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2020 roku. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu projektu uchwały dokonała Pani 

Aleksandra Kulińska Kierownik Referatu Kultury i Sportu. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Przedmiotową uchwałę rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i 

Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz 

Ziółkowski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2020 roku. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
projektu współfinasowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 
Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 
-10.2.2 Kształcenie ogólne, w partnerstwie z Panaceum- Omega Maria Jolanta 
Wyborska -partnerem wiodącym pn.:” Czym skorupka za młodu -raz jeszcze!”, w 
ramach konkursu Nr RPKP.10.02.02.-IZ.00-04-305/19. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Przedmiotową uchwałę rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. 

Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 



Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu współfinasowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 

Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 

-10.2.2 Kształcenie ogólne, w partnerstwie z Panaceum- Omega Maria Jolanta 

Wyborska -partnerem wiodącym pn.:” Czym skorupka za młodu -raz jeszcze!”, w 

ramach konkursu Nr RPKP.10.02.02.-IZ.00-04-305/19. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
projektu Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji pt. „Szansa -nowe możliwości dla osób 
dorosłych”, poprzez udział w projekcie grantowym pt."Zdrowy i piękny senior" 
współfinansowanym przez Unię Europejską w ramach Programu Operacyjnego 
Wiedza Edukacja Rozwój (POWER) ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego, Oś priorytetowa IV-Innowacje społeczne i współpraca ponadnarodowa, 
Działanie -4.1 Innowacje społeczne. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



Przedmiotową uchwałę rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. 

Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji pt. „Szansa -nowe możliwości dla osób 

dorosłych”, poprzez udział w projekcie grantowym pt."Zdrowy i piękny senior" 

współfinansowanym przez Unię Europejską w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój (POWER) ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego, Oś priorytetowa IV-Innowacje społeczne i współpraca ponadnarodowa, 

Działanie -4.1 Innowacje społeczne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 



Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
projektu współfinasowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 
Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 
-10.2.3 Kształcenie zawodowe, pn.: „Włocławek zawodowo II”, w ramach konkursu 
Nr RPKP.10.02.03.-IZ.00-04-306/19. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu współfinasowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa 10 

Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 

-10.2.3 Kształcenie zawodowe, pn. „Włocławek zawodowo II”, w ramach konkursu Nr 

RPKP.10.02.03.-IZ.00-04-306/19. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 



 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 8 we Włocławku, ul. 
Willowa 8. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

Ad. 14 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w organizacji Wielofunkcyjnej 
Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we Włocławku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Elżbieta 

Dynarska Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w organizacji Wielofunkcyjnej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we Włocławku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 



Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 15 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla 
prowadzącego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastępczej zawodowej funkcjonującej 
na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla 

prowadzącego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastępczej zawodowej funkcjonującej 

na terenie Gminy Miasto Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 



Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na zlecenie Gminy 
Miasto Włocławek wraz z autopoprawką. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za świadczenia w formie pobytu ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na 

zlecenie Gminy Miasto Włocławek wraz z autopoprawką. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Sprawozdanie dotyczące realizacji zapisów Uchwały Rady Miasta nr XII/104/2019 6 
sierpnia 2019 roku w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta 
Włocławek, dotyczących realizacji na terenie miasta Włocławek inwestycji 
polegającej na budowie odnawialnego źródła energii. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Anna Pakulska Kierownik Centrum Obsługi 

Inwestora. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 



Sprawozdania dotyczącego realizacji zapisów Uchwały Rada Miasta nr XII/104/2019 

6 sierpnia 2019 roku w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta 

Włocławek, dotyczących realizacji na terenie miasta Włocławek inwestycji 

polegającej na budowie odnawialnego źródła energii. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 
przebiegu. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Krzysztof Kukucki 

Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 19 - Ad. 24 

 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Miasto Włocławek wraz z autopoprawką. 
 

  



Ad. 20 

Uchwała w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z 
autopoprawką. 
 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Ad. 22 

Uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad. 23 

Uchwała w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym. 

 

Ad. 24 

Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Miasto Włocławek oraz określenia warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Blok uchwały dotyczących zasad gospodarki odpadami komunalnymi, utrzymania 

czystości oraz świadczenia usług i odpłatności w zakresie odbioru odpadów 

komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości przedstawił Pan Piotr 

Bielicki Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej.  

Następnie przedstawione zostały opinie komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Włocławek wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Także uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z 

autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 



Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-

Kupisz. 

 

A także Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, którą przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Uchwałę w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Natomiast uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-

Kupisz. 

 

Jak również Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, którą przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Miasto Włocławek oraz określenia warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-

Kupisz. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddała pod głosowanie projekty procedowanych uchwał. 



 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Włocławek wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Dębczyński 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z 

autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Krystian Łuczak, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 



 

PRZECIW (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Wanda Muszalik 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Krystian Łuczak, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (6) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Wanda Muszalik 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 



Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 



Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Miasto Włocławek oraz określenia warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Wanda Muszalik 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 



Ad. 25 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i 
wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie 
płatnego parkowania. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał wnioskodawca projektu 

uchwały radny Jacek Buława 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Ewa Szczepańska 

• wnioskodawca uchwały radny Jacek Buława 

Głosowano w sprawie: 

wniosku zgłoszonego w imieniu Klubu Radny Platformy Obywatelskiej przez 

Przewodniczącą Klubu radną Ewę Szczepańską, aby w § 1 rodziła V w ust. 8 pkt. 6 

wykreślić zapis:„ korzystających z zabiegów radioterapii i chemioterapii”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

  



NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Rada Miasta przyjęła wniosek do ww. 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały uwzględniającej przyjęty 

wniosek. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie 

płatnego parkowania uwzględniającej zmiany zgodnie z przyjętym wnioskiem. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta.  

 



Ad. 26 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

 

BRAK GŁOSU (5) 

Andrzej Gołębieski, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz 

Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 27 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje kierowane do Prezydenta Miasta złożyli: 



 

• radny Janusz Dębczyński 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Andrzej Gołębieski 

• radna Joanna Hofman-Kupisz, 

• radny Józef Mazierski 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radna Małgorzata Szymańska 

 

Ad. 28 

 Informacje i komunikaty. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w związku z wystąpieniem 

Wiceprezesa Sądu Okręgowego we Włocławku, Rada Miasta Włocławek rozpoczęła 

procedurę wyborów uzupełniających ławników na kadencję 2020-2023. 

Liczba ławników sądowych do Sądu Okręgowego we Włocławku wynosi łącznie 14 

osób, w tym 2 osoby do Sądu Okręgowego – Wydziału Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych. 

Kandydatów na ławników mogą zgłaszać radom gmin prezesi właściwych sądów, 

stowarzyszenia, inne organizacje społeczne i zawodowe zarejestrowane na 

podstawie przepisów prawa, z wyłączeniem partii politycznych oraz co najmniej 50 

obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na terenie 

Gminy Miasto Włocławek. 

Termin zgłaszania kandydatów na ławników upływa z dniem 20 marca 2020 roku. 

Zgłoszenia należy dostarczać do Biura Rady Miasta w godzinach pracy Urzędu. 

Ponadto Przewodniczący przypomniał Państwu Radnym o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych za 2019 rok. Oświadczenie majątkowe wraz z kopią 

swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za 

rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 

2020 r. do Biura Rady Miasta. 

 

Ad. 29 

Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XX sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 3 marca 2020r. 

 

Przewodniczący  Rada Miasta Włocławek radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

Przygotowała: Jolanta Składanowska Główny Specjalista ds. obsługi Rady Miasta 

 


